
CUMANIN GELİŞİ PERŞEMBEDEN BELLİ OLUR 

Bu haftaki yazımda Türkiye, Avrupa ve Dünya şampiyonalarında çok önemli başarılar elde etmiş 

Vakıfbank voleybol takımını ele alacağım. 

Vakıfbank 

• 4 FIVB Kadınlar Dünya Kulüpler Şampiyonası 

• 6 CEV Şampiyonlar Ligi 

• 1 CEV Challenge Cup  

• 1 CEV Top Teams Kupası 

• 13 Türkiye Ligi Şampiyonluğu 

• 9 Türkiye Kupası Şampiyonluğu  

• 5 Türkiye Şampiyonlar Kupası Şampiyonluğu  
Başarısı ile dünyada hiçbir kulübün erişmeyeceği bir başarıya imza atmış hepimizin iftihar ettiği 
kulübümüz. 

 
Ama bu yıl Vakıfbank için işler hiç yolunda gitmiyor. Herkesin aklında şu soru var acaba 

Vakıfbank efsanesinin sonuna mı gelindi. 
 
Bu sezon Vakıfbank 2 hafta önce CEV Şampiyonlar Ligi çeyrek finalinde elendi. Bu akşamda 

Türkiye Ligi şampiyonunu belirleyecek Playoff müsabakalarında yine çeyrek finalde Eczacıbaşına iki 
maçta da yenilerek elendi. 

 
Peki yanlış giden neydi? 
 
Bence Sezon başında takım kurgusu yanlıştı. Eğer oyuncu pozisyonları olarak değerlendirecek 

olursak: 
 
Pasör Çaprazı mevkiine alınan Jordan Thompson Çok yanlış bir tercihti şöyle ki: Amerika milli takımında 
yedek olan bir oyuncuyu şampiyonluk hedefleyen bir takıma almayı hiç anlamlandıramıyorum. Ayrıca 
daha önce Jordan Thompson ülkemizde hem Eczacıbaşı hem Fenerbahçe takımları kadrosunda yer 
almış ve çok verimli olmamıştı. (Genelde yedek pasör çaprazı durumundaydı) Siz önceki yıllarda 
Dünyanın en iyi pasör çaprazları ile oynayın (Isabelle Haak, Paola Egonu) bu yıl takıma vasat bir Pasör 
çaprazı alın, bu kadar tecrübeli bir kulüp nasıl böyle bir hata yapar bilmiyorum. 
İkinci pasör çaprazı Alexia Căruțașu ise benim önceki yıllarda çok beğendiğim Romanya asıllı Türk 
vatandaşı. Hem milli takımımız hem de kulüp takımı için çok şeyler yapacağını düşündüğüm genç solak 
bir oyuncuydu fakat bu yıl kapasitesinin üzerine hiçbir şey koyamadı aksine büyük düşüşte. 
 
Orta oyuncular  
Zehra Güneş büyük düşüşte hatta voleybol çevrelerinde büyük maçların küçük, küçük maçların büyük 
oyuncusu olarak anılıyor. Chiaka Ogbogu ise iyi bir oyuncu ama zamansız bir sakatlık yaşadı bu sakatlığın 
etkilerini üzerinde atamadı. Yedek orta oyuncu Zeynep Sude Demirel de fazla süre bulamadı. Bahar 
Akbay da bir var bir yok belli bir standardı olmayan bir oyuncu 
 
Smaçörler 
 Gabi Haricindeki smaçörler facia, Bianka Busha, Alexandra Frantti kariyerleri iyi olmasına karşılık 
takıma gerekli katkıyı yapamadılar. Yedekten giren Derya Cebecioğlu ve İdilnaz Başcan da çok verimli 
değillerdi. 
 
Pasörler: 
Cansu Özbay 2016 yılından beri 7 sezondur takımda bu yıl da üzerine düşeni yaptı. Fakat ikinci pasör 
Sarah Van Aalen (Hollanda milli takımı pasörü) ile Pas atma stilleri ve oyun oynatma stilleri çok farklı 
oyuncular pasör değiştiğinde bocalıyor. Bence Sarah Van Aalen de yanış bir tercihti. 



 
Liberolarımız: 
 Ayça ile Aylin Savunmada çok etkili fakat servise manşette genel olarak iyi değillerdi.  
 
Gelelim Bu kadroyu kuran Giovanni Guidetti’ye 2008 den beri takımın başında aynı zamanda uzun bir 
dönem de Milli Takımımızın başındaydı. (2017-2022 arası) yazımın başında yazdığım başarıların çoğu 
Guidetti yönetiminde gerçekleşti. Fakat her zaman şapkadan tavşan çıkaran Guidetti bu yıl çaresizlik 
içindeydi.  
 
Ülkemizin göz bebeği olan ve her zaman göğsümüzü kabartan Vakıfbank’ın bu sezon değerlendirmesini 
yaptım. Eğer önümüzdeki  sezon da takım kurgusunda aynı hataları yaparlarsa önümüzdeki sezonda pek 
bir başarı elde edemeyeceğini düşünüyorum. 
 
Geldik bir yazımın daha sonuna Herkesin Ramazan Bayramını kutluyor Sporla dolu sağlıklı günler 
diliyorum. 


